
Reactie: 
Met de regio is afgesproken dat er geen tussentijdse evaluatie zal plaatsvinden. Gezien het feit dat er 
op landelijk niveau veel ontwikkelingen zijn zoals de komst van het toekomstscenario kind- en 
gezinsbescherming en de invoering hiervan is het lastig om nu een afspraak te maken over een 
evaluatie. Wij informeren u eind van dit jaar over de ontwikkelingen en het vervolg proces. 


